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Protokół Nr XVII/21 

z obrad XVII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XVII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 30 września  

2021 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach. 

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Marek Dziatkowski. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1.     

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otworzył obrady XVII sesji Rady Powiatu  

w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady uprzejmie poinformował, że obrady Rady Powiatu 

w Suwałkach są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady powitał wszystkich Radnych obecnych, powitał 

również osoby zgromadzone przed monitorami oraz zaproszonych gości tutaj 

obecnych – Panią Skarbnik Powiatu – Ewę Kamińską oraz Pana Sekretarza 

Powiatu – Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego  (Lista zaproszonych Gości 

na obrady XVII sesji Rady Powiatu w Suwałkach w dniu 30 września 2021 r.  – 

załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (Lista obecności 

Radnych na obradach XVII sesji Rady Powiatu w Suwałkach w dniu 30 września 

2021 r.  – załącznik nr 2) stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 Radnych,  

co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 1 przystąpił do realizacji punktu             

2 porządku obrad.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 2 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XVI sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 
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6. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej      

analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

9. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Suwałkach na obszarze powiatu Suwałki za rok 

2020” Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór 

Wodny w Suwałkach.  

10. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, 

Suwalskiego i Oleckiego za rok 2020” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Gołdapi.  

11. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Olecku na obszarach powiatów: Oleckiego, 

Augustowskiego, Ełckiego, Grajewskiego, Suwalskiego  za rok 2020” 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny                

w Olecku. 

12. Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół  

im. gen. Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 

2020/2021”. 

13. Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2020/2021”.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego 

programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w zakresie 

rehabilitacji społecznej, rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia                  

oraz przestrzegania praw osób niepełnosprawnych na lata 2021 – 2027. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Suwalskiego 

na lata 2021 – 2027. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2021 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości będącej własnością Powiatu Suwalskiego, za cenę niższą 

niż jej wartość rynkowa. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi                           
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oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.” 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                     

i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2022.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                

na 2021 r. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego                

na lata 2021 – 2027. 

24. Zapoznanie się z „Informacją Zarządu Powiatu w Suwałkach o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu oraz informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2027 za I półrocze 2021 

roku.  

25. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

26. Zamknięcie obrad.    

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad za pomocą 

urządzenia do głosowania: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

 przeciwko        - 0     

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 2 i przystąpił do realizacji punktu               

3 porządku obrad sesji. 

 

Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 3 porządku obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony w Biurze 

Rady Powiatu do wglądu od dnia 1 sierpnia 2021 r. Zapytał, czy są pytania, 

uwagi do protokołu z obrad XVI sesji.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XVI Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

przeciwko        - 0  

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Protokół z obrad XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 4                 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przystąpił do realizacji punktu               

4 porządku obrad sesji. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 4 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                   

w dniach: 17 czerwca, 18 czerwca, 9 lipca, 22 lipca, 4 sierpnia, 12 sierpnia,              

26 sierpnia, 7 września i 17 września  2021 roku Państwo Radni otrzymali           

wraz z materiałami. Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń w dniach: 17 czerwca,                

18 czerwca, 9 lipca, 22 lipca, 4 sierpnia, 12 sierpnia, 26 sierpnia, 7 września              

i 17 września  2021 roku za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało            - 15 Radnych 

przeciwko                 - 0  

wstrzymało się od głosu               - 0  
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Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z posiedzeń w dniach: 17 czerwca, 18 czerwca, 9 lipca,                 

22 lipca, 4 sierpnia, 12 sierpnia, 26 sierpnia, 7 września i 17 września  2021 

roku zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 5). Imienny wykaz głosowań 

Radnych stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu odbył posiedzenie 

także w dniu  28 września br.  Sprawozdanie z tego posiedzenia Państwo Radni 

otrzymali w dniu dzisiejszym.  Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzenia w dniu 28  września  2021 

roku za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało            - 15 Radnych 

przeciwko                 - 0  

wstrzymało się od głosu               - 0  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z posiedzenia w dniu 28 września 2021 r. zostało przyjęte 

jednogłośnie (załącznik Nr 7). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 i przystąpił do realizacji punktu               

5 porządku obrad sesji. 

 

Ad.5. 
Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 5 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani też zapytanie radnego. Zapytał, czy w tej chwili chciałby 

ktoś z Państwa Radnych złożyć interpelację, czy też zapytanie. 

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 i przystąpił do realizacji punktu               

6 porządku obrad sesji. 
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Ad. 6.  

Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej      

analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 6 porządku obrad sesji. 

 Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 10 września br. wpłynęła              

do Biura Rady Powiatu informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego                     

w Suwałkach z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych osób 

wymienionych w art. 25 c ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (kserokopia pisma znak: 2012-SKA-2.4006.44.2021 z dn. 

09.09.2021 r. – załącznik Nr 9). 

Dodał, że z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych wynika, 

że wszystkie osoby zobowiązane złożyły oświadczenia majątkowe i złożyły je               

z zachowaniem terminu ustawowego. W oświadczeniach majątkowych 

poddanych analizie nie stwierdzono nieprawidłowości o charakterze formalnym. 

Pozostałe nieprawidłowości stwierdzone w oświadczeniach majątkowych 

objętych analizą dotyczyły m.in.: 

- zaniżenia dochodu ze stosunku pracy oraz z innych źródeł,  

- zaniżenia dochodu z emerytury, 

- dwukrotnie wpisano nabytą nieruchomość, co spowodowało zawyżenie 

powierzchni gospodarstwa rolnego, 

- zawyżenia dochodu z diet radnego.  

 

Dodał, że gdyby Państwo Radni chcieli szczegółowo zapoznać się z tą 

analizą to dostępna jest do wglądu w Biurze Rady Powiatu. Przewodniczący 

Rady  zapytał, czy są pytania, uwagi, do przedstawionej informacji. 

 Radny Stanisław Szwengier zapytał: „dlaczego nie ma Naczelnika Urzędu 

Skarbowego?”. 

 Przewodniczący Rady przekazał: „czas mamy wiadomo jaki, jeszcze 

pandemiczny, nie ma tutaj aż tyle błędów, czy też uwag do tych oświadczeń, 

dlatego też nie poprosiliśmy o obecność. Czy Pan Starosta chciałby jeszcze 

zabrać głos?” 

 Starosta Witold Kowalewski przekazał: „co ja mogę tutaj jeszcze dodać, 

Urząd Skarbowy przeszedł na pracę zdalną i do tej pory jest tam ograniczony 

dostęp interesantów. W formie elektronicznej najczęściej załatwia się sprawy. 

Nie wzywaliśmy, nie było zaproszenia. Tak jak Pan Przewodniczący 

powiedział, wszystko tutaj zostało przedstawione i tutaj nic Naczelnik nie 

wniósłby nowego”. 

 Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „ja rozumiem, że te 

niedociągnięcia osób, które miały to indywidualnie każdy jest poinformowany, 

tak? 

Przewodniczący Rady przekazał: „tak”.  

 Innych pytań i uwag nie wniesiono.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 i przystąpił do realizacji punktu               

7 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 7.  

Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

  

Przewodniczący Rady otworzył punkt 7 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że w dniu 28 września br. Pan Starosta 

przedłożył Przewodniczącemu Rady Powiatu w Suwałkach informację                        

z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych  członków zarządu, sekretarza              

i skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

suwalskiego oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu starosty 

(pismo z dnia 28.09.2021 r. - załącznik Nr 10). Poprosił Pana Starostę                   

o zabrane głosu. 

 Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, informuję Wysoką Radę, że osoby, które zobowiązane były złożyć 

oświadczenia majątkowe do Starosty Suwalskiego o stanie majątkowym wg 

stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku dokonały tego. To są 24 osoby, wszystkie 

osoby złożyły oświadczenia w terminie (są to naczelnicy, osoby wydające 

decyzje w imieniu Starosty, kierownicy jednostek organizacyjnych). Uwag                  

w stosunku do dwóch osób były drobne korekty, osoba, która wydaje decyzję z 

upoważnienia Starosty zatrudniona na zastępstwo i jeden kierownik powiatowej 

jednostki organizacyjnej również były drobne korekty. Nie stwierdzono w 

pozostałych oświadczeniach nieprawidłowości o charakterze formalnym. 

Wszyscy pracownicy dokonali tego jak należy. Dziękuję bardzo”.   

Przewodniczący Rady  zapytał, czy są pytania, uwagi, do przedstawionej 

informacji. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że Informacja Starosty Suwalskiego z dokonanej analizy oświadczeń 

majątkowych została przyjęta.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7 i przystąpił do realizacji punktu               

8 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 8.  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 8 porządku obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady przekazał, że sporządził analizę oświadczeń 

majątkowych Radnych, którzy złożyli do niego swoje oświadczenia majątkowe 

(pismo znak: BRP.0033.1.6.2021  z dn. 29.09.2021 r. – załącznik Nr 11). 

Następnie odczytał treść ww. analizy. 

Zapytał, czy są pytania, uwagi  do przedstawionej informacji. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach z dokonanej 

analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przystąpił do realizacji punktu               

9 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 9.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Suwałkach na obszarze powiatu Suwałki za rok 2020” 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny               

w Suwałkach.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 9 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo z lutego 2021 r.  – załącznik  

Nr 12). Sprawozdanie to  było przedmiotem posiedzenia Komisji Finansowo – 

Gospodarczej w dniu 28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że „Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                  

w Suwałkach na obszarze powiatu Suwałki za rok 2020” zostało przyjęte.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 i przystąpił do realizacji punktu               

10 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 10.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, 

Suwalskiego i Oleckiego za rok 2020” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Gołdapi.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 10 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: 

BI.3.2.0311.3.2021.MT z dn. 28.06.2021 r.  – załącznik  Nr 13). Sprawozdanie 
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to  było przedmiotem posiedzenia Komisji Finansowo – Gospodarczej w dniu 

28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że „Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                  

w Gołdapi na obszarach powiatów: Gołdapskiego, Suwalskiego i Oleckiego                

za rok 2020” Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór 

Wodny w Gołdapi zostało przyjęte.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 i przystąpił do realizacji punktu               

11 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 11.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

nadzoru wodnego w Olecku na obszarach powiatów: Oleckiego, 

Augustowskiego, Ełckiego, Grajewskiego, Suwalskiego  za rok 2020” 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny                

w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 11 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: 

BI.1.4.0311.1.2021.LK z dn. 21.06.2021 r.  – załącznik  Nr 14). Sprawozdanie 

to  było przedmiotem posiedzenia Komisji Finansowo – Gospodarczej w dniu 

28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, ja co 

prawda na Komisji Finansowo – Gospodarczej o tym mówiłem i to 

sprawozdanie Komisja przyjęła właśnie z tymi uwagami. Po prostu według mnie 

ono nie spełnia takich wymogów, które by nas zadowalały. Jest bardzo duże 

zróżnicowanie w tych trzech różnych podmiotach co do szczegółowości tego 

sprawozdania. Poza tym ja nie znalazłem tam informacji o zarządzaniu na 

głównych rzekach Powiatu Suwalskiego: Rospudy, Czarnej Hańczy, Szeszupy, 

więc wydaje mi się, że ono nie spełnia naszych tutaj wymogów, żebyśmy mieli 

pełną wiedzę na temat tego, jaki jest stan wód w województwie w Powiecie 

Suwalskim i co te zarządy w tej sprawie robią. Więc wydaje mi się, że dobrze 

by było, żeby z naszych tutaj obrad wynikły jakieś wnioski, które by były 

skierowane do zarządców, do Nadzoru tego całego. Dziękuję bardzo”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, tak jak omawialiśmy na Komisjach te sprawozdania są bardzo lakoniczne, 

takie no każde inne, także tam pewnie wzoru nie mają wypracowanego, ale 
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powiem tak, Zarząd pochyli się nad tą sprawą. Teraz, no już te dwa 

sprawozdania zapoznała się Rada, pochyli się jak tylko będzie sprawozdanie 

złożone za rok 2021  będziemy egzekwować takie sprawozdanie, żeby ono 

więcej mówiło, a nie takie, tylko, które spełniałoby te normy ustawowe. Także 

będziemy egzekwować. Tyle mogę obiecać i na pewno słowa dotrzymamy.                       

Z jakim skutkiem trudno powiedzieć”.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania, uwagi do 

przedłożonego sprawozdania. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „ja mam tutaj taką uwagę, 

znaczy dołączając się tutaj do głosu Pana Radnego Ołdakowskiego, mam 

jeszcze taką prośbę, że może jak będzie już ten może bardziej tryb, że będziemy 

gości zapraszać to, żeby tych przedstawicieli, czy sukcesywnie, czy będzie jeden 

przedstawiciel, ale myślę, że trzech Zarządów nie będzie reprezentował, 

ponieważ na przykład są działania prowadzone na terenie jezior. Mam tu na 

myśli usuwanie nielegalnych pomostów i myślę, że to w świetle prawa wszystko 

jest, tylko jakby coś w zamian, dobrze by było, żeby taka szersza informacja 

poszła, żeby każdy nie biegał z zainteresowanych, bo pytają o to ludzie, co 

trzeba mieć, jakie pozwolenia, bo na razie bardzo dobrze do tego podchodzą, bo 

nie każą ludzi tylko proszą najpierw o rozebranie i myślę, że to jest bardzo 

dobre rozwiązanie. Natomiast dobrze by było, gdyby powiedzieli co zamiast, i 

jeszcze druga rzecz to takie lakoniczne informacje o zarybianiu. No na przykład 

ludzi ciekawi, czy w tych jeziorach są ryby, czy nie ma i w jakiej ilości są 

zarybiane, bo tutaj tylko co wpuszczono. Natomiast o ilościach, a tych jezior 

mamy troszeczkę, zresztą o tym świadczy, czy Zarządy naszymi jeziorami 

gdzieś tam mają we władaniu. Także dziękuję, to tak jakby dołączając się do 

wcześniejszego wniosku. Dziękuję bardzo”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „my się nad tym wszystkim pochylimy. 

Mam nadzieję, że to jeżeli ten czas już pozwoli i pandemia nie będzie na tyle 

dotkliwa, żeby tu no cały czas, gdyby z nami być to będziemy zapraszali gości i 

będziemy wtedy mogli na pewno zadawać pytanie, coś tam więcej się 

dowiadywać, dobrze?” 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania, uwagi do 

przedłożonego sprawozdania. 

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że „Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego                             

w Olecku na obszarach powiatów: Oleckiego, Augustowskiego, Ełckiego, 

Grajewskiego, Suwalskiego za rok 2020” Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie Nadzór Wodny w Olecku zostało przyjęte.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 11 i przystąpił do realizacji punktu               

12 porządku obrad sesji. 
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Ad. 12.  

Zapoznanie się ze „Sprawozdaniem z działalności Zespołu Szkół  

im. gen. Ludwika Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2020/2021”. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 12 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni powyższe 

sprawozdanie otrzymali wraz z materiałami (pismo znak: ZS.0311-1/21 z dn. 

10.09.2021 r. – załącznik Nr 15). Sprawozdanie to  było przedmiotem 

posiedzenia Komisji Polityki Społecznej w dniu 28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „na stronie drugiej tego 

sprawozdania Panie Przewodniczący są dane dotyczące efektów zdawanych 

egzaminów no i tutaj wygląda to nieszczególnie jeżeli chodzi o technikum 

młodzieżowe w zakresie obsługi świadczeń hotelarskich. Na przykład do części 

pisemnej przystąpiło jedenaście osób, zdało siedem. Do części praktycznej 

przystąpiło jedenaście osób, zdały tylko dwie. Podobnie jest w przypadku 

prowadzenia chowu i inseminacji zwierząt, do części pisemnej przystąpiło 

dwanaście osób, zdało dziewięć, do części praktycznej przystąpiło dwanaście 

osób, zdało dwie. Czyli nie uzyskali kwalifikacji tak? Jakie to są konsekwencje 

właśnie tak niskiej zdawalności egzaminów?” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „no tak to się składa, że był Pan 

Dyrektor, nie ma Pana Dyrektora, pani Dyrektor przedstawiła sprawozdanie za 

rok szkolny 2020/2021, no jest tak jak jest i co ja tu będę komentował, jeśli nie 

zdali nie mają kwalifikacji, mogą przystąpić w terminie późniejszym i mogą 

uzyskać. Tak to wygląda, nie jest to pierwszy raz taka sytuacja ma miejsce. 

Mam nadzieję, że teraz te wyniki będą lepsze z kilku względów. No jest tak jak 

jest. Było jak było”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „ no zobaczymy, wiadomo tez Państwo 

Radni, że no i młodzież nie jest zapewne wybitna”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „tego to bym nie powiedział, to 

bardzo ostrożnie z takimi stwierdzeniami. Natomiast trzeba wziąć jeszcze pod 

uwagę, że to był okres pandemii i czas był taki też… . Młodzież pochodząca z 

terenów wiejskich gro tych zajęć to praca w gospodarstwie a tutaj no jeśli 

pandemia to na pewno to miało przełożenie na wyniki egzaminów 

zewnętrznych, i to widać”.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „dobrze by było, żeby ta wiedza 

była poszerzona właśnie w tym zakresie i jakie są dalsze procedury tak, czy ci 

uczniowie nie ukończą szkoły, jak nie zdadzą tego egzaminu, czy ukończą? 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „są absolwentami szkoły, bez 

kwalifikacji. Jeśli chodzi tutaj o przejęcie gospodarstwa i tak dalej, to są skutki 

daleko idące, ponieważ w myśl przepisów krajowych i unijnych nie ma 

kwalifikacji do prowadzenia gospodarstwa, nie może korzystać z programów 
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itd. nie uzyskując tytułu technika, i wtedy no jest bardzo zmotywowany jeśli 

myśli o przejęciu gospodarstwa, żeby te kwalifikacje osiągnąć”.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, również 

w tym sprawozdaniu jest taka informacja związana z realizacją projektu 

„Zawodowa Dowspuda” kształcenie zawodowe młodzieży na rzecz 

konkurencyjności podlaskiej gospodarki Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego i właśnie Pani dyrektor informuje, że we wrześniu                

i w październiku 2020 roku odbyły się zajęcia wyrównawcze z języka 

angielskiego, matematyki, chemii oraz warsztaty naukowe z języka 

angielskiego, matematyki, chemii oraz geografii. Szkoda, że nie ma tu 

informacji o liczbie osób objętych takim dokształcaniem, bo wiem z lat 

poprzednich, że mimo, że też taka była możliwość a korzystało bardzo mało 

młodzieży i jakoś szkoła nie potrafiła wyegzekwować właśnie tej frekwencji na 

tych zajęciach dokształcających no właśnie dlatego jestem zainteresowany jak 

jest teraz? Dziękuję”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „trudno mi powiedzieć jak jest 

teraz, natomiast wyglądało to tak, że nie było chętnych na te zajęcia dodatkowe, 

ponieważ no to co trzeba to uczniowie też nie zawsze a potem wiadomo, tak to 

musiało spełnić swoje wymogi. Te wymogi formalne musiały być spełnione.              

Ta liczba uczestników musiała być”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „to ja już tego nie wiem i nie 

stwierdzam”. 

Przewodniczący Rady przekazał: „szkoda, że nie ma tu Pani dyrektor, to 

można byłoby wtedy więcej odpowiedzi uzyskać”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „o liczbę tych uczestników i tak 

dalej, to informację można uzupełnić, to żaden problem. Wszystko można 

uzupełnić na podstawie informacji Pani dyrektor teraz już”. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonej 

informacji. 

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku wyczerpania pytań i uwag 

uważa, że „Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół im. gen. Ludwika 

Michała Paca w Dowspudzie za rok szkolny 2020/2021” zostało przyjęte.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 12 i przystąpił do realizacji punktu               

13 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 13.  

Zapoznanie się z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Suwalskiego w roku szkolnym 2020/2021”.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 13 porządku obrad sesji. 

 Radny Sławomir Małachowski przekazał: „Panie Przewodniczący, jedna 

uwaga – my nie przyjmujemy tych sprawozdań, zapoznajemy się tylko”. 
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 Przewodniczący Rady przekazał: „tak, zapoznaliśmy się z tym 

sprawozdaniem”. Następnie dodał, że Państwo Radni powyższą informację 

otrzymali wraz z materiałami (pismo – załącznik Nr 16). Informacja ta była 

przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej w dniu 28 września br.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonej 

informacji. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „chciałem tylko takie pytanie 

techniczne odnośnie załączników poradni psychologiczno – pedagogicznej, nie 

zapytałem tego na Komisji, bo tak się zastanawiałem. Najpierw patrzyłem te 

okresy bo sprawozdanie jest jakby za rok szkolny można powiedzieć tak, od 

pierwszego września 2020 do pierwszego 2021. Tylko z czego wynika, że Pani 

dyrektor poradni w kilku sprawozdaniach nam jakby łącznie - z rozliczeń 

finansowych? Czy myśmy tak  zażyczyli, bo właśnie wcześniej było jedne 

ogólne nie? Chodzi mi o techniczną rzecz, bo tak jakby się czyta, szukam 

wychowanków  na przykład sprawdzam tą liczbę i zbieram ze wszystkich 

sprawozdań”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „ to znaczy zażądaliśmy i Pani 

dyrektor przedkłada informacje kwartalne i to pewnie z tego wynika. Co kwartał 

jest informacja z realizacji zadań właśnie realizowanych przez poradnię”. 

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „jasne, dziękuję bardzo”.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania, uwagi                           

do przedłożonej informacji.  

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

 Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag uważa, 

że Rada Powiatu zapoznała się z „Informacją o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Suwalskiego  w roku szkolnym 2020/2021”. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 13 i przystąpił do realizacji punktu               

14 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego 

programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji 

społecznej, rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia oraz przestrzegania 

praw osób niepełnosprawnych na lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 14 porządku obrad sesji. 

 Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu  28 września 

br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 17). 

Przewodniczący Rady przekazał, że Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób 

Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim uchwałą nr 3/2021 z dnia 27 

września 2021 roku również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Suwałkach w sprawie uchwalenia powiatowego programu działań            

na rzecz osób niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji społecznej, 

rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia oraz przestrzegania praw osób 

niepełnosprawnych na lata 2021 – 2027  (uchwała Nr 3/2021 Powiatowej 

Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim              

z dnia 27 września 2021 r. – załącznik Nr 18).  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia powiatowego programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych  

w zakresie rehabilitacji społecznej, rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia             

oraz przestrzegania praw osób niepełnosprawnych na lata 2021 – 2027                   

za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/119/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie uchwalenia powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji społecznej, rehabilitacji zawodowej    

i zatrudnienia oraz przestrzegania praw osób niepełnosprawnych na lata           

2021 – 2027 została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 19). Imienny wykaz 

głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 20 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 14 i przystąpił do realizacji punktu               

15 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 15 porządku obrad sesji. 
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 Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej w dniu  28 września 

br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 21). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie                

i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 

2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  1 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/120/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu 

Suwalskiego na lata 2021 – 2027 została podjęta większością głosów (załącznik 

Nr 22). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 23 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 15 i przystąpił do realizacji punktu               

16 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 16.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Suwalskiego na lata              

2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 16 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. W dniu 28 września 

br. Zarząd Powiatu przyjął autopoprawkę do projektu powyższej uchwały, 

polegającą na tym, że ilekroć w tekście Strategii była mowa o Domu Dziecka            

w Pawłówce – zwrot ten został zastąpiony pojęciem „Dom Dziecka nr 1 i Dom 
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Dziecka nr 2 oraz Centrum Administracyjne”. Wprowadzone zmiany były 

przedstawione na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej w dniu                         

28 września br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 24). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „co prawda to pewnie te uwagi 

nie są takie poważne, ale no tutaj takie drobne nieścisłości w danych mam. 

Dlaczego na przykład, jeżeli ta strategia jest od 2021 roku do 2027 to mamy 

dane do 2019 roku, chociażby z zakresu liczby dzieci i rodzin objętych pieczą 

zastępczą. No przecież PCPR takie dane ma i mógł wstawić dwudziesty rok”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „gdyby trzeba było zaraz Pana 

Dyrektora poprosimy niech wyjaśni”. 

Rany Szczepan Ołdakowski przekazał: „to nie jest takie ważne, ale i 

druga uwaga też śmieszna co prawda, bo tak, też  pisze stan cywilny i 

kawalerowie i panny i to jest stanowią w powiecie 31,7% z tego 38% to są 

mężczyźni i 54,7% to są kobiety, zostaje mi jeszcze 6,5%, to kto to jest? Z 

odzysku kawalerowie. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „tak, więc to jest wiadomo, ale to 

jest tak sytuacje teraz i tak w formie żartu. Nie jest źle, kobiet mamy więcej, 

więc nie jest źle”.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze pytania, uwagi                           

do przedłożonego projektu uchwały.  

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027 za pomocą urządzenia                              

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/121/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie uchwalenia Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027 została podjęta 
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jednogłośnie (załącznik Nr 25). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 26 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 16 i przystąpił do realizacji punktu               

17 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 17.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań powiatu realizowanych w roku 2021 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 17 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej  oraz Komisję Finansowo – 

Gospodarczą w dniu  28 września br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 27). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 28). 

Przewodniczący Rady przekazał, że Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób 

Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim uchwałą nr 2/2021 z dnia                   

27 września 2021 roku również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w 

roku 2021 w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (uchwała Nr 2/2021 Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim z dnia 27 września 2021 r. – 

załącznik Nr 29). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2021               

w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych za pomocą urządzenia do głosowania: 
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za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/122/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych 

w roku 2021 w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 30). Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 31 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 17 i przystąpił do realizacji punktu               

18 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 18.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości będącej własnością Powiatu Suwalskiego, za cenę niższą           

niż jej wartość rynkowa. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 18 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą w dniu  28 września 

br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

uznając uchwałę za w pełni uzasadnioną pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu  (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 32). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej własnością Powiatu 

Suwalskiego, za cenę niższą niż jej wartość rynkowa za pomocą urządzenia              

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 



19 
 

Uchwała Nr XVII/123/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Suwalskiego, za cenę niższą niż jej wartość rynkowa została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 33). Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 18 i przystąpił do realizacji punktu               

19 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 19.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi                           

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 r.” 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 19 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej  w dniu  28 września br. 

Dodał, że Zarząd Powiatu ogłosił konsultacje projektu uchwały Rady Powiatu                          

w Suwałkach w sprawie przyjęcia rocznego „Programu współpracy Powiatu 

Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi   oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 r.” Konsultacje trwały od dnia 7 września 

2021 r. do dnia 21 września 2021 r. Nie wpłynęła żadna opinia czy uwaga                  

w konsultowanej sprawie.  

Przewodniczący Rady przekazał, że następnie projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej na posiedzeniu  w dniu               

28 września br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 35). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

przyjęcia rocznego „Programu współpracy Powiatu Suwalskiego                               

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                       

i o wolontariacie na 2022 r.” za pomocą urządzenia do głosowania: 
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za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/124/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie przyjęcia rocznego „Programu współpracy Powiatu 

Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 r.” została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 36). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 37 

do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 19 i przystąpił do realizacji punktu               

20 porządku obrad sesji. 

 

Ad.20.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                     

i kosztów związanych z usuwaniem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 20 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą w dniu  28 września 

br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 38). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie  

ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem                               

i przechowywaniem pojazdów za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 
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Uchwała Nr XVII/125/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usuwaniem 

i przechowywaniem pojazdów została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 39). 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 40 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 20 i przystąpił do realizacji punktu               

21 porządku obrad sesji. 

 

Ad.21.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat                  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających              

z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2022.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 21 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Projekt uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą w dniu  28 września 

br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 41). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie  

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych Powiatu Suwalskiego na rok 2022 

za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/126/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych Powiatu 

Suwalskiego na rok 2022 została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 42). 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 43 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 21 i przystąpił do realizacji punktu               

22 porządku obrad sesji. 
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Ad.22.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                

na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 22 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. W dniu 28 września 

br. Zarząd Powiatu przyjął powyższy projekt uchwały w nowym brzmieniu 

przekazanym Państwu i omawianym na posiedzeniach Komisji także w dniu                

28 września br. Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – 

Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu  28 września br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 44). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 45). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2021 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/127/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 r. została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 46). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 47 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 22 i przystąpił do realizacji punktu               

23 porządku obrad sesji. 
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Ad.23.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego                

na lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 23 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. W dniu 28 września 

br. Zarząd Powiatu przyjął powyższy projekt uchwały w nowym brzmieniu 

przekazanym Państwu i omawianym na posiedzeniach Komisji także w dniu                

28 września br. Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – 

Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej w dniu  28 września br.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 48). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 28 września br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 49). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2021 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -   0 Radnych 

 

Uchwała Nr XVII/128/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 września  

2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 50). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 51 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 23 i przystąpił do realizacji punktu               

24 porządku obrad sesji. 
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Ad.24.  

Zapoznanie się z „Informacją Zarządu Powiatu w Suwałkach o przebiegu 

wykonania budżetu powiatu oraz informacją o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2027 za I półrocze 2021 

roku.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 24 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że informację Zarządu Powiatu                       

w Suwałkach o przebiegu wykonania budżetu powiatu oraz informację                        

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2027             

za I półrocze 2021 roku Państwo Radni otrzymali w miesiącu sierpniu br. 

(pismo znak: ORG.300.2.2021.EK z dn. 04.08.2021 r. – załącznik Nr 52). 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 22 września br. opracowała opinię  

o przebiegu wykonania budżetu powiatu oraz o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2027 za I półrocze 2021 r. i przedłożyła ją 

Przewodniczącemu Rady Powiatu. Państwo Radni uchwałę Komisji Rewizyjnej 

otrzymali na posiedzeniach Komisji Rady w dniu 28 września br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej                   

o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Irena Gryszkiewicz przekazała: 

„Komisja Rewizyjna w dniu 22 września 2021 roku pochyliła się nad informacją 

przekazaną od Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu powiatu oraz 

informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 

2027 za I półrocze 2021 roku i pozytywnie oceniła wykonanie budżetu powiatu 

oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021 – 2027. Uzasadnienie jest dołączone do uchwały. Na podstawie tego oraz 

informacji Regionalnej Izby Obrachunkowej – może tak to teraz podsumuję -         
w oparciu o powyższe ustalenia oraz pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez 

Zarząd Powiatu w Suwałkach informacji o przebiegu wykonania budżetu  

za I półrocze 2021 r. Komisja Rewizyjna nie stwierdza uchybień  w realizacji 

dochodów i wydatków budżetowych. Komisja Rewizyjna pozytywnie ocenia 

realizację budżetu Powiatu Suwalskiego w I półroczu 2021 roku” (opinia Komisji 

Rewizyjnej z dn. 22.09.2021 roku stanowi załącznik Nr 53).  

Przewodniczący Rady przekazał: „Komisje stałe Rady Powiatu również 

zapoznały się z powyższą informacją Zarządu Powiatu na swoich posiedzeniach. 

Dodam, że w dniu 12 sierpnia br. skład orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku podjął uchwałę w sprawie wyrażenia opinii                       

o przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Suwałkach informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. Sentencja tej uchwały brzmi: „Opiniuje 

pozytywnie przedłożoną przez Zarząd Powiatu w Suwałkach informację                    

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. (opinia Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej – kserokopia uchwały Nr RIO.II-00320-12/2021  z dn. 

12.08.2021 r. – załącznik Nr 54).  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionej 

informacji. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przekazał, że w wyniku braku pytań i uwag 

uważam informację Zarządu Powiatu w Suwałkach  o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 – 2027 za I półrocze 2021 roku za przyjętą. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 24 i przystąpił do realizacji punktu               

25 porządku obrad sesji. 

 

Ad.25.  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 25 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków i oświadczeń 

Radnych. Będąc przy głosie przypomniał, że Państwo Radni wraz z materiałami 

otrzymali: 

 

1) pismo z Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu 

informujące o udzielonej dotacji Caritas Diecezji Ełckiej przeznaczonej 

na pokrycie kosztów zadania pn. „Suwałki, zespół pokoszarowy z kaplicą 

(1898 r.): izolacja fundamentów  (pismo znak: DOZ-

WD.6530.381.2021.BD z dn. 21.06.2021 r.- załącznik Nr 55), 

 

2) pismo z Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu 

informujące o udzielonej dotacji Miastu Suwałki przeznaczonej na 

pokrycie kosztów zadania pn. „Suwałki, budynek I Liceum 

Ogólnokształcącego im. M. Konopnickiej (1843 – 1845): wymiana 

stolarki okiennej i drzwiowej (pismo znak: DOZ-WD.6530.578.2021.BD 

z dn. 02.09.2021 r. – załącznik Nr 56),  

 

3) na posiedzeniach Komisji otrzymaliście Państwo kolejne pismo 

Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu informujące             

o udzielonej dotacji Wschodniemu Kościołowi Staroobrzędowemu 

Nieposiadającemu Hierarchii Duchownej na pokrycie kosztów zadania 

pn. Wodziłki, Molenna  pw. Św. Trójcy w Wodziłkach (1921 r.), 

dzwonnica (1928 r.): naprawa konstrukcji i wymiana pokrycia dachu 

dzwonnicy (pismo znak: DOZ-WD.6530.794.2021.BD  z dn. 23.09.2021 

roku – załącznik Nr 57), 
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4) w Biurze Rady Powiatu dostępna jest uchwała - naruszenia nieistotne 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku (kserokopia 

pisma znak 14/160/2021 z dn. 08.07.2021 r. – załącznik Nr 58), 

dotycząca uchwały Nr XVI/117/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia              

18 czerwca 2021 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 r.  

Kolegium RIO wskazuje, że powyższa uchwała Rady Powiatu została 

podjęta z naruszeniem art. 212 ust. 1 pkt 3 w zw. z art. 217 ust. 2 pkt 5,            

6  i 8 ustawy o finansach publicznych poprzez nieprawidłowe określenie 

wysokości przychodów z tytułu wolnych środków, w tym przeznaczonych 

na pokrycie planowanego deficytu budżetu. Uzasadnienie uchwały 

dostępne jest do wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

5) ponadto w Biurze Rady Powiatu dostępne jest również zawiadomienie                           

o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia 

nieważności § 3 ust. 2 oraz § 4 ust. 1 uchwały Nr XVI/116/21 Rady 

Powiatu w Suwałkach z dnia 18 czerwca 2021 r. w sprawie określenia 

zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego (kserokopia pisma znak: NK-II.4131.71.2021            

z dn. 02.07.2021 r. – załącznik Nr 59) oraz rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzające nieważność przytoczonych powyżej paragrafów 

(kserokopia pisma znak: NK-II.4131.71.2021 z dn. 08.07.2021 r.- 

załącznik Nr 60). Obszerne uzasadnienie dostępne jest do wglądu                   

w Biurze Rady.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są może jakieś wolne 

wnioski jeszcze tutaj, w tym punkcie, oświadczenia Radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie widzi, jeśli nie ma wolnych 

wniosków, to zamyka punkt 25 i przystępuje do realizacji ostatniego punktu, 

jakim jest zamknięcie porządku obrad. 

 

Ad.66. 

Zamknięcie obrad.    

 

Przewodniczący Rady podziękował Wysokiej Radzie za uczestniczenie                                   

w obradach  i zamknął obrady XVII sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 

15.02. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 
                                                                                                  Przewodniczący Rady 

Protokołowała:                                                               /-/ Marek Dziatkowski  
M. Szczerbowska 

 


